

Referat møte 3 i elevrådet - 31. oktober 2017

Alle hovedtillitsvalgte møtte foruten hos 9B hvor vara møtte.

1. Mesfin/elevrådsleder informerte om Ungdomsrådet og funksjon samt første møtet som ble gjennomført.
2. Mesfin informerte om SU/FAU hvor disse temaene ble tatt opp/diskutert
 - a. Integrering – Mesfin informerte om arbeidet som ble jobbet med ifht fadder ordning.
 - b. Skoleområdet, Utvidelse/aktivitet.
 - c. Støy. En opplever mye støy. Underrettede antar det menes inne.
3. Ketil Informerte om følgende pkt som er ønsket tatt opp i klassene:
 - a. gjentatt hærverk på guttedo 9/10 klasse. Konsekvensen kan være at alle må ut i friminutter evt at en blir fulgt på do...
 - b. Ta vare på spill/baller ol. som vi har på skolen. På den måten øker vi trivselen.
 - c. Åpen for forslag til nye spill/aktiviteter.
 - d. Det vil innen kort tid bli arrangert skolemesterskap i Stein/Saks/Papir konkurranse.
 - e. Sissel og Ketil vil sammen med elevrådet for 8. klasse arrangere elev kveld onsdag 15.november for dette trinnet.
 - f. Det blir jobbet for å få til et opplegg på MOT Til Å Glede Dagen 23. november. Kommer mer info om dette senere.
 - g. Ut informerer om skoleballet og at dette kan bli elevrådet som arrangerer. Dette var det positiv stemning for i gruppen
 - h. Mesfin og Hilde opprettet facebookgruppe for elevrådet. Håpet er å få et enda mer aktivt elevråd. Ut vil legge ut referatene der bl.a.

Fra elevene kom følgende:

4. Ønsker bankterminal løsning for elevutsalget. Hilde (som er i praksis hos Ketil) skal se på dette.
5. Det var et ønske om å få solgt smoothie i elevutsalget. Dette sjekker ketil ifht Tine. Er jo et sunt produkt.

Ref. Ketil P